
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 357
Vil ministeren redegøre for de forskellige maskinelt indførte grænser i beregningen af 
grundværdien hos Vurderingsstyrelsen, der er omtalt i pressemeddelelsen udsendt af 
styrelsen den 12. januar 2024 (”Vurderingsstyrelsen kontrollerer vurderingerne af knap 
400 erhvervsejendomme”), herunder værdistørrelserne og de faglige begrundelser for de 
forskellige grænser? Vil ministeren samtidig opgøre, hvor mange boliger, der er omfattet 
af de forskellige grænser, hvor mange der er påvirket af grænserne, der er blevet genvur
deret og hvor mange berørte styrelsen været i kontakt med?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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